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Den 13. januar 2021  

 

Ansøgning om tilskud til regulering af mårhunde 

 

På vegne af jægerne i Viborg Kommune samt Jægerrådet vil jeg hermed søge om tilskud til regulering af 

mårhunde.  

Vi fik i 2020 et tilskud på kr. 50.000,00. Dette beløb er brugt til opstart med indkøb af fælder, vildtkameraer 

med simkort og abonnement til disse simkort. 

Tilskuddet har resulteret i, at vi er kommet godt i gang med reguleringen af mårhunde. 

Til den videre drift samt udvidelse ved indkøb af kameraer, simkort m.v., vil vi gerne ansøge om et tilskud 

på kr. 15.000,00 om året i foreløbigt 5 år. Ansøgningen sker efter råd og samtale med Jørgen Jørgensen.  

Alt arbejde vedr. opstilling af kameraer, fælder samt opstart af foderpladser sker på frivillig basis. 

Som nævnt i vores ansøgning sidste år, er mårhunden en invasiv art, som er meget skadelig for alle 

jordrugende fugle, da den spiser æg og unger. Den er også hård ved harekillinger, rålam mm. Den er 

altædende og har ingen naturlige fjender. Den vandrer over store afstande og formerer sig meget hurtigt 

med ca. 15 unger pr. kuld. Det er meget nødvendigt, at vi sætter alle kræfter ind på bekæmpelsen. 

I Viborg kommune er der 4 områdeenheder, som varetager reguleringen, men vi i Jægerrådet vil have 

ansvaret for økonomien og stå for uddelingen af udstyr m.v. 

På vegne af Jægerrådet og jægerne i Viborg kommune 

Medlem af Det grønne Råd 

 

Tage Toft 

Tlf. 23925420 

 


